
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL PLE DE 12 DE JULIOL DE 2022

Identificació de la sessió:

• Caràcter: ordinari 
• Data: 12 de juliol de 2022
• Inici: 10:10
• Finalització: 12:02
• Lloc: Sala de Sessions de l’Ajuntament de Sóller
• Convocatòria: primera i única

Assistents (17)
Batle – President    
Carlos Simarro Vicens

Tinents de Batle
1r Tinent de Batle: Sr. Carlos Darder Rosell
2a Tinenta de Batle: Sra. Maria del Mar Castañer Lozano
3a  Tinenta de Batle: Sra. Catalina Maria Pomar Catany
4t Tinent de Batle: Sr. Sebastián Luís Aguiló Roig
5e  Tinent de Batle: Jaume Bestard Matas  

Regidors: 
Miguel Nadal Vaquer
Andrea Pomar Capó
Llum Castañer Morenilla
Laura Celià Gelabert
Gabriel Suau Otero
Joan Carles Simó Artero
Elvira Assumpta Arbona Cortés
Jaume Mateu Lladó 
Maria de la Cruz Enseñat Alemany 
Maria del Mar Pérez Romero 
Catalina Maria Pizá Plaza 
Jaume Bestard Matas 
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Secretària:
Rosa Isabel Ripoll Coll

Ordre del dia:

1.- Actes sessions anteriors.
2.- Aprovació inicial de la modificació del Reglament Regulador de la carrera professional 
de l’Ajuntament de Sóller.
3.-  Aprovació de l’adhesió de Sóller  a  la Xarxa Espanyola de Ciutats  Saludables  de la 
Federació Espanyola de Municipis i Províncies (FEMP). 
4.- Moció presentada pel grup municipal PSOE, per a la millora i bon manteniment dels 
equips i infraestructures esportives del municipi de Sóller.
5.-  Moció  presentada  pel  grup municipal  EL PI,  per  a  la  no afecció  al  transport  aeri  i 
marítim de les Illes Balears de la taxa verda o l’impost al querosè. 

Constatada l’existència de quòrum legal, el Sr. Batle President obre la sessió.

Desenvolupament de la sessió.

Primer.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors.

Es dóna compte dels esborranys d’actes pendents d’aprovació: ple extraordinari de 24 de 
maig de 2022 i ordinari de 3 de juny de 2022.

S’aproven per unanimitat.

Segon.- Aprovació inicial de la modificació del Reglament Regulador de la carrera 
professional de l’Ajuntament de Sóller. Expedient 4489/2022.

Per part de la secretaria es procedeix a la lectura del punt primer de l’ordre del dia que 
consisteix en l’aprovació inicial de la  modificació del Reglament Regulador de la carrera 
professional de l’Ajuntament de Sóller.

Obert el torn de debat, pren la paraula el regidor de personal, el Sr. Carlos Darder i explica 
que es modifica l’article 9 relatiu a l’òrgan encarregat de valorar la carrera professional que 
permetrà donar més agilitat al procediment delegant les funcions en un comitè tècnic format 
per la Secretaria, la cap de recursos humans i un representat dels treballadors. 

Intervé la Sra. Catalina Pizá d’Unidas Podemos i diu que estan a favor de tot el que sigui 
anar cap a l’eficiència de l’administració.

La Sra. Elvira Arbona diu que tal i com es va explicar a la comissió informativa es tracta 
d’agilitzar el procés i que votaran a favor. 

El Sr. Jaume Mateu diu també està a favor de la proposta, si bé vol que consti en acta la  
petició de que els partits de l’oposició que no estiguin representants pel representant de 
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l’oposició se'ls hi permeti assistir a les sessions. 

El Sr. Aguiló diu que es bona notícia agilitzar el tràmits i anuncia el seu vot a favor. 

El  Sr.  Carlos  Darder  respon al  Sr.  Jaume Mateu  que  només  hi  ha  un  vot  per  part  de  
l’oposició,  però  que  se  lis  permet  assistir  i  participar  a  la  resta  dels  representants  de 
l’oposició. 

Passats a votació,  la Corporació, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER.  Aprovar  inicialment  la  Modificació  del  Reglament  regulador  de  la  carrera 
professional  de  l'Ajuntament  de  Sóller,  en  els  termes  que  figura  a  l’expedient  núm. 
4489/2022. 

SEGON.-  Exposar  l’expedient  de  l'aprovació  de  la  modificació  del  citat  Reglament  a 
informació pública durant el període de 30 dies, mitjançant la publicació de l'anunci en el 
Butlletí  Oficial  de  la  Illes  Balears  (BOIB),  així  com en  el  tauler  d'anuncis  de  la  seu 
electrònica de l'Ajuntament.

TERCER.- Finalitzat el període d’exposició pública, i en cas que no hi hagi reclamacions, 
s’entendrà definitivament aprovat l’acord provisional.

QUART.- Una vegada aprovat definitivament, es procedirà a la publicació íntegra del text 
del  Reglament  regulador  del  complement  de  Carrera  Professional  de  l'Ajuntament  de 
Sóller,  en  el  BOIB,  sense  que  entri  en  vigor  fins  que  s’hagi  dut  a  terme  l’esmentada 
publicació i quan hagi transcorregut el termini de 15 dies hàbils, d'acord amb l’article 113 
de  Llei  20/2006,  de  15  de  desembre,  municipal  i  de  règim  local  de  les  Illes 
Balears(LMRIB).

CINQUÈ.-  Remetre  el  text  complet  de l’Ordenança  a  l’Institut  Balear  de la  Dona,  als 
efectes d’elaborar l’informe preceptiu sobre l’impacte de gènere (art. 7 de la Llei 12/2006, 
de 20 de setembre)".

Tercer.-  Aprovació de l’adhesió de Sóller a la Xarxa Espanyola de Ciutats Saludables 
de la Federació Espanyola de Municipis i Províncies (FEMP).  Expedient 3820/2022.

Explica la proposta la Sra. Catalina Pomar, regidora de sanitat i desenvolupament local i 
diu que consisteix en adherir-se a la Xarxa Espanyola de Ciutats Saludables, per realitzar 
diferents  actuacions  per  prevenir  malalties  i  fomentar  hàbits  saludables  als  municipis. 
Segons  la  Sra.  Pomar  aquesta  proposta  suposa  un  compromís  per  fer  determinades 
actuacions per part de les diferents àrees, però fonamentalment, des de sanitat.

Obert el torn de debat, intervé la Sra. Catalina Pizá i diu que estan a favor de la proposta, 
perquè la consideren molt interessant, i espera que es dugui un seguiment de les actuacions 
que s’han de dur a terme. 

Pren la paraula el Sr. Gabriel Suau i anuncia el suport de Més Per Sóller a la proposta, i 
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destaca  que  aquesta  s'emmarca  en  els  objectius  de  l’Agenda 2030,  i  que  hi  ha  moltes 
actuacions  que es poden fer de manera transversal en diferents àrees.  Vol recordar  que 
inclou  el  tema  de  la  prevenció  del  tabaquisme  i  que  s’ha  de  ser  valent  amb  aquestes 
iniciatives com la de platges sense fum.

El Sr. Jaume Mateu diu que estan a favor d’aquests tipus d’iniciatives per millorar la ciutat  
de Sóller i el seu entorn. Si bé, li sorprèn que aquesta actuació es proposi ara quan només  
queden nou mesos de legislatura  i  espera que després  de la  seva aprovació,  l’equip  de 
govern plantegi actuacions concretes per fer realitat aquesta estratègia de ciutat saludable. 
Posa com exemples a fer en el marc de la mateixa: la planificació per un urbanisme més 
saludable, habilitant espais per caminar, incorporar la naturalesa a la ciutat o dissenyar nous 
espais de trobada i convivència. Conclou que és una bona iniciativa però que s’han de fer 
actuacions concretes i espera que part de la inversió es destini a l’aplicació practica del 
concepte. 

El Sr. Jaume Bestard considera que és una bona iniciativa i que Sóller té un gran potencial 
per aplicar la gran majoria dels punts que es posen damunt la taula. Anuncia el seu vot a 
favor.

El Sr. Aguiló diu que aquest tipus d’iniciatives són bones i li vol recordar al Sr. Mateu que 
en el tema de salut municipal, l’equip de govern ha fet moltes coses, com per exemple, 
comerços cardio-protegits o neteja de les platges. També vol recordar el parc de calistènia o 
que el regidor d’esports ha promogut moltes curses populars. 

El portaveu del Partit Popular, es mostra satisfet per les actuacions que s’han duit a terme 
per part de l’equip de govern, i contesta al Sr. Jaume Mateu que s’ha millorat la seguretat 
del parc infantil del Camp de s’Oca, la senyalització a la zona de les escoles o la millora als 
accessos per a les persones amb mobilitat reduïda i dos llocs d’espais saludables. 

Passats a votació, la Corporació, per unanimitat, APROVA la moció següent: 

PRIMER. Aprovar l’adhesió de Sóller a la Xarxa Espanyola de Ciutats Saludables de la 
Federació Espanyola de Municipis i Províncies (FEMP), segons la documentació obrant a 
l’expedient.

SEGON. Facultar al Sr. Batle-President per a la signatura de la firma dels documents siguin 
necessaris per fer efectiva la publicació i l’anunci de l’aprovació de l’adhesió a la Xarxa 
Espanyola de Ciutat Saludables».

Quart.-  Moció  presentada  pel  grup  municipal  PSOE,  per  a  la  millora  i  bon 
manteniment dels equips i infraestructures esportives del municipi de Sóller.

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu i explica que la moció té el seu origen amb demandes 
que lis han fet arribar la gent que més es dedica  a la part esportiva. El Sr. Mateu opina que 
Sóller  sempre  ha  estat  un  referent  en  activitat  social,  cultural  i  esportiva,  però  que 
malauradament a nivell d’instal·lacions esportives, en general, no estam a l’alçada de la 
importància  que té  l’esport  per  als  sollerics.  Explica  que no es  tracta  de fer  una mega 
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inversió sinó de petits manteniments i inversions. Considera que és un bon moment per fer 
aquestes actuacions degut a que ha millorat la capacitat inversora de l’Ajuntament i que cal 
plantejar una feina constant per tal es faci la tasca de manteniment o d’inversió anual de 
manera global. D’altra banda, com que es tracta d’una proposta a llarg termini, opina que 
caldria  primer una avaluació tècnica i  després redactar  una pla  d’inversions i  crear una 
comissió de seguiment de totes les actuacions que es duguin a terme. Diu que és una moció 
constructiva i que seria bo per tots que li donassin suport.

Pren la paraula la Sra. Catalina Pizá i diu que el nostre municipi té moltes associacions 
esportives i molta gent que practica esport. Opina que les inversions s’haurien de repartir i 
no centrar-se només en un lloc concret, com passa amb Son Angelats, i que s’hauria de 
pensar  amb esports  més  minoritaris  que  per  ventura  no ho serien  si  tinguessin  millors 
instal·lacions.  Conclou que el  deport  és important  pel  nostre  municipi  i  anuncia  el  seu 
suport a la moció. 

Intervé  la  Sra.  Laura  Celià  de  Més  per  Sóller  qui  diu  que  fa  estona  que  el  seu  grup 
municipal defensa el paper de l’esport com a eina de transformació social,  més enllà de 
l’esport competitiu o d’elit.  Així mateix,  diu que han estat  en contacte  amb les entitats  
esportives i que se lis ha fet arribar que hi ha un bon regidor d’esports, que escolta i està  
present però que en el moment de que les demandes s’han d’executar, hi ha una barrera. 
Consideren que la inversió que fa l’equip de govern en les instal·lacions esportives hauria 
d’estar més ben planificada i distribuïda i que només es centren en el poliesportiu de Son 
Angelats, quan hi ha instal·lacions que també necessiten petites millores. La regidora de 
Més  per  Sóller  vol  recordar  una  sèrie  de  peticions  que  se  lis  han  fet  arribar  com per 
exemple  donar  resposta  a  la  demanda  dels  atletes  de  què  al  pàrquing  provisional  de 
l’Infante Lois, la gent una vegada aparcat, no pogui sortir per la pista de córrer, o que es 
compensàs el preu extra de les famílies que tenen infants que practiquen esport de piscina, o 
la possibilitat  d’habilitar una línia de subvencions a través de la regidoria d’esports, per 
facilitar que qualsevol família pugui apuntar els seu fills a qualsevol activitat esportiva del 
municipi. Diu la Sra. Celià que totes aquestes propostes han sigut rebutjades. Anuncia el 
seu suport a la moció.

El Sr. Bestard diu que s’ha invertit a Son Angelats en energies renovables però que també 
s’està intentant fer altres actuacions a altres instal·lacions via subvencions com es Puig o el 
Camp den Maiol. Considera que seria positiu fer una comissió informativa per veure a on 
érem i cap a on anam. 

Pren  la  paraula  el  Sr.  Aguiló  i  diu  que  la  moció  els  hi  ha  plantejat  molt  de  dubtes  i 
considera que és una moció platejada des d’un punt de vista polític i que el que es demana,  
efectivament s’està fent per part de l’equip de govern. D’altra banda, pel que fa al tema de 
la comissió pareix que es deixa entreveure que el regidor d’esports no està fent la seva 
feina.  Segons  el  Sr.  Aguiló  ja  hi  ha  una  comissió  informativa  per  fer  feina  o  facilitar 
informació a  l’oposició, que el regidor d’esport sempre està disponible i que l’equip de 
govern està fent bona feina. Per tot l’assenyalat diu que no li donaran suport. 

El Sr. Carlos Darder vol donar la paraula al Sr. Nadal, però abans vol fer una rèplica a 
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l’exposició de Més per Sóller i diu que com a president d’una entitat esportiva no se l’ha 
convocat i que no sap si l’han vetat o deixat per al final. 

Pren la paraula el regidor d’esports el Sr. Miquel Nadal, i diu que Sóller és un referent a  
nivell esportiu i d’esportistes. També vol destacar que és molt alt el percentatge de gent que 
practica esport al nostre municipi. Destaca que el darrer paràgraf de la moció diu que «és 
una llàstima veure com, poc a poc, moltes inversions que varen dur esforç s’han anat tudant 
per la manca de manteniment adequat per part de l’Ajuntament».  Abans d’entrar a rebatre 
aquest aspecte de la moció, vol precisar a la Sra. Celià que dubta que s’hagi reunit amb 
totes les entitats esportives. El regidor d’esports fa una repàs de l’estat de les principals 
infraestructures esportives. Pel que fa al camp de Futbol d'en Maiol diu que s’ha fet una 
inversió als vestidors i al gimnàs, que en un futur immediat es té previst fer més inversions 
com la gespa o els focus led, la caldera o un bany per les dones i els minusvàlids. També 
destaca que s’ha fet el tancament perimetral. En quant a l’Infante Lois i a la petició de que 
es sortís per la rotonda de la Gamba, explica que els serveis tècnics, per temes de seguretat, 
ho  varen  desaconsellar.  Segons  el  regidor,  els  atletes  són  un  dels  col·lectius   més 
maltractats entre cometes per poder entrenar, i que la pista d’atletisme en un futur es farà 
una vegada s’hagi fet el nou pàrquing. El Sr. Nadal considera que s’ha posat el focus sobre 
la pista d’atletisme i no s’han assenyalat moltes millores que s’han fent, com el pàrquing 
que ha donat vida al Port de Sóller, les quatre pistes de petanca, les tres pistes oficials de 
volei platja, la pista de basquet que s’ha arreglat el trespol o la taula de ping-pong. D’altra 
banda,
i pel que fa al Puig diu que no han parlat amb els directius perquè estan contents degut a 
totes les intervencions fetes com els marcadors, les cistelles adaptades, l’enllumenat led o 
els banys del públic. En quant a Son Angelats, diu que ja s’ha explicat les actuacions que 
s’han fet i destaca l’augment d’abonats, el nou gimnàs o la disminució de la despesa de 
gasoil.  En aquesta  instal·lació  i  pel  que  fa  al  club  aquàtics,  diu  el  Sr.  Nadal  que  s’ha 
millorat  la situació que tenien amb una reducció del cinquanta per cent. Pel que fa a la 
publicitat   explica  que malgrat  l’ordenança preveia  que la  publicitat  estàtica  l’havia de 
percebre  Sóller  2010,  es  va  parlar  que  es  miraria  de  que  un determinat  percentatge  es 
pogués, de qualque manera, revertir en el clubs. En quant a la petanca de Cetre diu que ho 
gestiona Sóller 2010, que es va canviar l’enllumenat i que el club petanca la Unión fa molta 
feina, amb el material subministrat per l’Ajuntament. Pel que fa a la calistènia, diu que el 
projecte  del  Camp  de  s’Oca  està  en  marxa  però  que  està  aturat  per  manca  de 
subministrament. D’altra banda, destaca les curses no competitives. Pel que fa a les ajudes a 
les  famílies  diu que des  de serveis  socials  s’està  fent  feina amb aquest  tema i  que les 
pròpies  escoletes  també  ofereixen  places  gratuïtes.  El  regidor  diu  que  aquesta  llarga 
exposició es per demostrar que estan fent molta feina i que il·lusió no els hi falta. 

Pren la paraula el Sr. Carlos Darder i diu que és un orgull tenir al Sr. Nadal al seu equip.  
Vol  destacar  que és  la  primera  vegada que es destinen subvencions  a  totes  les  entitats 
esportives i que des de serveis socials s’està fent feina per destinar una partida important 
per a les famílies, amb una bonificació de fins el 50%. Afegeix que si algú coneix a les 
entitats esportives és el regidor Miquel Nadal. D’altra banda, vol precisar que al camp de 
futbol hi ha una part que correspon a la concessió i que s’ha obert expedient per el tema de 
la neteja. El Sr. Carlos Darder opina que la moció vol treure un rèdit polític i que vist tot 
l’argumentari, s’hauria pogut resoldre tot via comissió informativa. Demana que la moció 
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es retiri perquè s’està donant compliment a tot i diu que no té sentit. 

Intervé el Sr. Jaume Mateu diu que no retirarà la moció i que és molt clara, no entén com se 
lis diu que no poden presentar mocions com a oposició, quan precisament l’equip de govern 
és qui més mocions ha presentat sense duu expedients. Es dirigeix al Sr. Aguiló i li diu que 
la  tasca  de  l’oposició  és  política  perquè  representen  als  ciutadans  que  els  han  elegit 
democràticament. Diu que per exemple, al Camp de futbol els vestidors estan amb molt mal 
estat, o que al camp de futbol d’esports no hi ha vestidors ni cap servei, i que si bé en certs 
casos s’ha fet el manteniment bàsic, el que es pretenia amb la moció, era fer un treball  
conjunt i mirar entre tots el que està malament per planificar a mig termini amb un pla 
d’inversions.  Aclareix  que  no  es  demana  una  comissió  informativa  sinó  una  comissió 
permanent que faci un seguiment de les inversions i que no deixarà de fer la seva feina.

El Sr. Miquel Nadal demana que s’han fet les altres legislatures, i que les comissions no 
servien per res i es varen deixar de fer. 

Pren la paraula el  Batle  President  i  diu que li  sap greu quan es fa un menyspreu a un 
municipi,  perquè  Sóller  es  capdavanter  en  instal·lacions  esportives,  sobretot  si  ens 
comparam amb altres municipis de la nostra categoria, i que tenim matricula d’honor i uns 
dels millors regidors d’esports que hi ha hagut, que ni punt de comparació amb l’anterior, 
perquè els anteriors quatre anys no es va fer res a l’Infante Lois, ni es reuniren amb ningú. 
Segons el Batle és una moció política. 

Passats a votació, amb 8 vots a favor i 9 vots en contra, la moció queda rebutjada. 

Cinquè.- Moció presentada pel grup municipal EL PI, per a la no afecció al transport 
aeri i marítim de les Illes Balears de la taxa verda o l’impost al querosè. 

El Sr. Jaume Bestard diu que l’origen de la moció està en el fet que volen posar un impost 
al querosè, al qual cosa, pot suposar un increment del cost del bitllet tant del transport aeri 
com marítim. Segons el regidor del Pi, suposa discriminació per a les empreses de les Illes 
Balears i que cal fer un front comú davant Brussel·les.  

La Sra. Pizá diu que té poca informació de la pujada del querosè, i que al final si succeïx el 
que anuncia la moció considera que es tendrà en compte el nostre fet insular. Anuncia la 
seva abstenció perquè li falta argumentació actualitzada. 

Pren la paraula a la Sra. Celià que anuncia la seva abstenció perquè és un tema complex, si 
bé com a grup ecologista, diu que donen suport a posar límits a les emissions.  

El Sr.  Jaume Mateu diu que la situació que planteja  la moció són les mesures que vol  
prendre  la  Unió  Europea  respecte  a  les  taxes  al  combustible  aeri  que  pot  suposar  un 
encariment dels bitllets sobretot en el cas de les Illes i que la solució per evitar això, seria 
exonerar a les Illes Balears d’aquesta taxa. Destaca que aquesta feina ja s’està fent perquè la 
eurodiputada del partit socialista de Mallorca va presentar un esmena en aquest sentit que 
fou acceptada. El Sr. Mateu demana que s’esmeni la moció, en el punt segon i substituir 
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«L’Ajuntament  de  Sóller  insta  al  Govern  de  les  Illes  Balears  a  realitzar»,  per 
«L’Ajuntament de Sóller insta al Govern de les Illes Balears a seguir realitzant».  D’altra 
banda, proposa suprimir el punt quart, perquè diu que aquest nou cost ja està inclòs dins el 
descompte del 75% de resident.  Anuncia el  seu vot a favor en el  supòsit  que s’accepti 
aquesta esmena.

El Sr. Aguiló diu que tot el que sigui fer pressió en el cas que hipotèticament es vulgui 
aplicar aquest increment, és interessant. Anuncia el seu suport. 

El Sr. Carlos Darder diu que és una moció important i que tot el que sigui garantir el dret de 
no increment del cost als residents és fonamental i que la moció està molt ben argumentada. 

Finalment hi ha un acord entre el  proponent de la moció,  el  Sr. Bestard i el  Sr. Mateu 
d’acceptar el canvi proposat en el punt segon i de modificar el punt quart en el sentit de 
substituir  «aquest nou cost es pugui incloure dins el descompte de residents del 75%» per 
«aquest nou cost es mantengui dins el descompte de residents del 75%». 

Passats a votació, la Corporació, per majoria de 12 vots a favor (PSOE, PP, regidor no 
adscrit i EL PI), 0 vots en contra i 5 abstencions (MES i PODEMOS) acorda:

Primer: L’Ajuntament de Sóller rebutja l’aprovació de normes tributàries o de preus en 
relació  al  comerç  de  drets  d’emissió  de  gasos  d’efecte  hivernacle  que  provoquin  un 
increment  del preu dels bitllets  d’avió o de vaixell  amb sortida o arribada als  territoris 
insulars de la Unió Europea.
Segon:  L’Ajuntament  de  Sóller  insta  al  Govern  de  les  Illes  Balears  a  seguir  realitzant 
davant  el  Govern  de  l’Estat  i  davant  les  institucions  europees  totes  aquelles  accions 
necessàries  a  fi  i  efecte  d’aconseguir  que  les  Balears  quedin  exonerades  en  relació  als 
possibles  drets  d’emissió de gasos d’efecte  hivernacle  pel  transport  aeri  i  marítim o en 
relació a qualsevol nova tributació pel transport aeri i marítim.
Tercer: L’Ajuntament de Sóller insta al Govern de l’Estat a fixar una posició davant les 
institucions  de la  Unió Europea  a  fi  i  efecte  d’aconseguir  que les  Illes  Balears  quedin 
exonerades  en  relació  als  possibles  drets  d’emissió  de  gasos  d’efecte  hivernacle  pel 
transport aeri i marítim o en relació a qualsevol nova tributació pel transport aeri i marítim.
Quart: L’Ajuntament de Sóller insta al Govern de l’Estat a que en cas que s’introdueixi una 
nova fiscalitat pel transport aeri i marítim o de preus en relació al comerç de drets d’emissió 
de gasos d’efecte hivernacle pels transports aeri i marítim, es facin els canvis normatius 
oportuns perquè aquest nou cost es mantengui dins el descompte de residents del 75%».

Comunicacions oficials

Es dóna compte de les Juntes de Govern i les Resolucions de batlia des de la darrera sessió 
ordinària:
- Decrets del 1092 al 1394 de 2022.
- Juntes de Govern d’ 1, 8, 15, 22 i 29 de juny i 6 de juliol de 2022.
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Precs i preguntes. 

La Sra. Pizá demana per l’ascensor del Museu.

El Sr. Aguiló contesta que és un tema d’obres però que no té problema a contestar-li, diu 
que està pendent del projecte que s’ha tingut que modificar pel cost dels materials, perquè 
en el seu moment no hi va haver cap empresa interessada.

La Sra Pizá torna intervenir i demana per una informació que se lis ha fet arribar des de les 
associacions animalistes sobre que s’ha deixat de donar suport per part de l’Ajuntament a la 
castració dels moixos i llegeix una sèrie de preceptes de l’Ordenança de benestar animal. 
Segons la regidora d’Unidas Podemos hi ha persones que els hi han fet arribar que aquesta 
Ordenança,  a  dia  d’avui,  no s’està  fent  perquè l’Ajuntament  ha dit  que no pagarà més 
castracions. D’altra banda, demana que es doni resposta de retirada més ràpidament en el 
cas d’avisos d’animals morts.

El Sr. Batle vol donar les gràcies al veterinaris que han col·laborat i que a dia d’avui cobren 
les visites i que durant trenta anys ell com a veterinari de les agrupacions no ha cobrat ni un 
duro  i  ha  fet  la  feina  amb  orgull  i  ganes.  Explica  el  Batle  que  les  agrupacions  feien 
recaptació de diners fins que va governar el Partit Popular amb en Joan Ruiz com a regidor 
de Medi  Ambient  qui  va habilitar  una partida  pressupostària  per  fer  front  a  dit  servei. 
Explica el Sr. Batle que aquesta partida s’ha esgotat i que a més segons la quantia  que es 
destini a les campanyes de castració, s’hauria de fer un concurs. Vol que consti que si algú 
té sensibilitat per als animals i ho ha demostrat amb fets pràctics és aquest equip de govern i 
que feren una bona ordenança i que han dotat una partida pel benestar animal. Diu que ell 
ha sanat centenars de moixos de manera gratuïta. Li suggereix a la Sra. Pizá que demani 
que tant el Consell com el Govern col·laborin  amb subvencions a les nostres associacions. 

Demana la Sra. Pizá si vist que s’ha esgotat la partida, si de juliol a desembre els animals  
criaran « a su aire», i si es cercarà cap solució. 

El Sr. Batle diu que a l’Associació sabien la partida que hi havia, que s’han pagat uns 1.600 
euros mensuals fins que s’ha esgotat la partida, i que la campanya l’organitza l’associació. 
Es mostra obert a reunir-se per parlar del tema. 

El Sr. Joan Carles Simó demana per la zona de l’Alqueria del Compte davant el bar Molino, 
diu que és una zona especialment perillosa. Demana al Sr. Darder per aquesta qüestió i pels 
pilons que es deia que es posarien.

Respon  el  Sr.  Dader  que  s’havia  d’esperar  asfaltar,  que  ho  tenen  present  i  que  estan 
pendents de l’informe de policia que assenyali on s’han de col·locar i que serà en breu.

El Sr. Joan Carles Simó demana si ho podran col·locar abans que comenci el curs escolar. 

Quan són les  12:02  hores, s’aixeca la sessió per part del Sr. Batle President, de la qual 
com a secretària estenc aquesta acta. 
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Vist i plau                                                                                             La secretària 
El Batle President 

Carlos Simarro                                                                                      Rosa Ripoll Coll 

Que es doni compliment al que s’ha acordat. 
Sóller,

El Batle                                    Davant meu 
                                                 la secretària 

S’ha donat compte al Ple, a la sessió ordinària de dia 13 de setembre de 2022
i s’aprova per unanimitat.               

La secretària

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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